
Z á p i s 
z 15. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rájec, 

konaného dne 9. prosince 2024 v 18:00 hodin v KD v Rájci. 
 
 
Přítomni: p. Vladimír Hroch, Mgr. Josef Zika, Ing. Jan Leimer, Ing. František Žák, Ing. Marek 

Papoušek, Bc. Jan Beran – zastupitelé obce 
 
Omluveni: p. Martin Smička 
 
Občané dle prezenční listiny.  
 
Zasedání Zastupitelstva obce Rájec bylo zahájeno v 18:06 hodin starostou obce  
panem Vladimírem Hrochem. Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a informace 
podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Rájec zveřejněna 
v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní před zasedáním, a to od 29. listopadu 2024  
do 10. prosince 2024 včetně. Současně byla tato informace zveřejněna na elektronické úřední 
desce a vyhlášena místním rozhlasem. 
Zápis ze 14. veřejného zasedání ověřovatelé zápisu bez námitek ověřili svým podpisem. 
Starosta přivítal všechny přítomné a konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno 6 členů 
zastupitelstva a zasedání zastupitelstva obce je usnášeníschopné. 
 
 
Zapisovatelka: p. Ivana Bubelová 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Marek Papoušek, Bc. Jan Beran 
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem upraveného programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úředních deskách. Ing. Jan Leimer 
navrhl program ještě rozšířit o bod projednání odměny starostovi. Starosta takto navržený program 
přednesl v tomto znění: 
 
 
Navržený program: 
2024.15.1 Schválení upraveného programu 
2024.15.2 Úkoly z minulého zasednání zastupitelstva  
2024.15.3 Rozpočtová opatření 
2024.15.4 Schválení pachtovní smlouvy Dubická zemědělská a.s.  
2024.15.5 Schválení rozpočtu obce Rájec na rok 2025 
2024.15.6 Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Rájec na období let 2026 - 2028  
2024.15.7 Schválení rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec na rok 2025 
2024.15.8 Schválení střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec na rok 2026 - 2027 
2024.15.9 Dodatek č. 6 ke smlouvě o provozování vodovodu ŠPVS Šumperk a.s.  
2024.15.10 Dar od ŠPVS Šumperk a.s. 
2024.15.11 Cena vody pro rok 2025 
2024.15.12 Dodatek ke smlouvě EKO Servis Zábřeh, s. r. o. 
2024.15.13 OZV o místním poplatku za odpadové hosporářství 
2024.15.14 OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
2024.15.15 Smlouva půjčka ze SFŽP 
2024.15.16 Dodatek č. 2 k příkazní smlouvě s Ing. Calábkovou  
2024.15.17 Smlouva daňové poradenství Tomáš Paclík, a.s. 
2024.15.18 Odměna starostovi 
2024.15.19 Různé informace: Projekt CETIN, provozní doba úřadu o Vánocích, Tříkrálová sbírka 

2025, obecní ples, ceník 2025 za nájem KD, kanalizace 
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Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se k navrženému programu všem přítomným. 
K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. 
 
 
 
ad 2024.15.1 Schválení upraveného programu 
Hlasování o navrženém upraveném programu:   

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
 

ad 2024.15.2 Úkoly z minulého zasedání zastupitelstva 
Místostarosta Mgr. Josef Zika zhodnotil plnění úkolů z minulého zasedání zastupitelstva obce: 
1. Zabudování zpomalovacích prvků v ulici od hlavní komunikace směrem na horní konec. 
Starosta uvedl, že jednání probíhají. Právní kanceláří Ritter a Šťastný nám bylo doporučeno 
vyvolat společné jednání s Dopravním inspektorátem Šumperk. Žádost byla odeslána. Zatím 
nemáme žádné zpětné informace. Úkol trvá. 
 
2. Arboristické práce – ořez stromů. Od minulého zasedání nejsou nové informace od námi 
oslovené firmy. Jednáme se společností Natura verde Morava s.r.o. která pracuje na dokumentaci 
na základě námi přeložených podkladů, které potřebujeme, abychom mohli žádat o dotaci. 
V současné době čekáme na zpracování. Svépomocí plánujeme ořez suchých větví, které 
bezprostředně ohrožují zdraví například z břízy nad zvonicí. Zatím neuskutečněno z důvodu 
nemoci osloveného pracovníka. Úkol trvá. 
 
3. Doplnění člena kulturního výboru. Starosta uvedl, že z ustavujícího zasedání vyplývá, že 
komise výboru má být minimálně tříčlenná a lichá. Zvolením Ing. Josefa Bartoně je tento počet 
naplněn. Navržená Mgr. Natálie Ziková bude prozatím vedena jako další možný vhodný 
kandidát. Úkol vyřešen. 
 
4. Směrnice k DPH, ceníky na rok 2025. 
Obec vybrala firmu pana Tomáše Paclíka, který bude nápomocen v oblasti DPH. Nyní je 
nachystaná smlouva o spolupráci k podpisu a začne se připravovat ceník, který bude platit 
od 1. ledna 2025. Směrnici k DPH potřebuje obec předložit pracovnicím krajského úřadu při 
kontrole hospodaření obce za rok 2024, která proběhne 30. ledna 2025. Úkol trvá.  
 
5. Zavedení ulic v obci. 
Zastupitelé se zamýšlí nad tím, jak k tomuto bodu přistoupit. Ing. Marek Papoušek navrhl udělat 
referendum a tím získat informace přímo od občanů. Starosta odpověděl, že pokud by obec 
zvolila tuto cestu, musí se nastudovat materiály a zjistit tak potřebné. Ing. Jan Leimer pronesl, že 
by bylo dobré vytvořit dotazník pro občany. Místostarosta prohlásil, že pro začátek je dobré 
získat názory občanů k zavedení ulic v obci a zjistit tak, kolik jich vnímá toto téma jako zásadní 
a aktuální. Z projednávání vyplynulo, spojit plánované setkání zastupitelů s občany 
k připravované výstavbě kanalizace a při tom zjistit zájem občanů i k tématu zavedení ulic. 
Starosta informoval, že setkání s občany se plánuje na měsíc březen. Úkol trvá. 
 
6. Autobusová zastávka. 
Starosta sdělil, že jednal se zástupcem KIDSOK, který informoval, že tyto věci řeší stavební úřad 
v Zábřeze. Starosta bude požadovat doložit získané podklady a důvody v případě nesouhlasného 
vyjádření. Úkol trvá. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
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ad 2024.15.3 Rozpočtová opatření 
Rozpočtová opatření č. 11/2024 dle ZRR č. 13/2024 byla schválena starostou dne 
21. listopadu 2024. Rozpočet příjmů byl navýšen o 43 332 Kč. Úpravy proběhly například na 
paragrafu „Obecné příjmy a výdaje z finančních operací“ na položce příjem úroků. Dále na 
paragrafu „Základní škola a Mateřská škola“ na položkách přijaté neinvestiční příspěvky a 
náhrady, zde se zahrnovaly zálohy plynu za rok 2023 uhrazené v roce 2024. V příjmech se také 
navyšovalo na položce „Přijaté neinvestiční dary“. Obec dostala od ŠPVS finanční dar ve výši 
5 000 Kč, který bude využit na příspěvek, který poskytuje obec na obědy žákům ZŠ. 
Rozpočet výdajů byl zvýšen také o 43 332 Kč. Zde proběhl přesun mimo paragraf z „Pěstební 
činnost“ na „Ostatní finanční operace“ na položku platby daní SR pro účtování DPH. Dále byly 
rozpuštěny příjmy do paragrafů „Ostatní sportovní činnost“ a „Požární ochrana“ z nichž bude 
poskytnut dar SK, Rájec spolku a hasičům. Část financování nebyla zapojena. Zastupitelé byli 
s rozpočtovými změnami seznámeni. Nikdo k návrhu připomínky nevznesl. Rozpočtová opatření 
byla dle pověření zastupitelstva schválena starostou i místostarostou a jsou zveřejněna na 
elektronické úřední desce obce Rájec.                                     

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
 

ad 2024.15.4 Schválení pachtovní smlouvy s Dubická zemědělská a.s. 
Dne 21 listopadu 2024 byl zveřejněn záměr obce o pronájmu pozemků. Jedná se i o pozemky 
V Drážkách určených k výstavbě nových RD. Obec obdržela od Dubické zemědělské a.s. 
pachtovní smlouvu k podpisu. Máme možnost pacht sjednat na dobu určitou od 1 ledna 2025 do 
31 prosince 2029, nebo dobu neurčitou od 1 ledna 2025 s výpovědní dobou podanou vždy 
k 30. září kalendářního roku. Výpovědní doba činí 1 rok a počíná běžet od 1. října kalendářního 
roku. Starosta upřednostnil návrh na dobu určitou s výpovědí. Ing. Marek Papoušek upozornil, že 
pozemky určené k výstavbě by nepronajímal a nechal je vyjmout ze smlouvy. Starosta sdělil, že 
na tyto pozemky ještě není připraven projekt, a tudíž se v nejbližší době s výstavbou nezačne. 
Raději by parcely nechal v pachtu, aby obci nevznikaly náklady například na sečení. Zastupitelé 
se dohodli, uzavřít smlouvu o pachtu na dobu určitou ve výši pachtu 3 000 Kč/ha/rok s dodatkem 
ke smlouvě, kde pozemky určené pro výstavbu RD V Drážkách budou ošetřeny v čl. IV smlouvy 
výpovědní lhůtou 6 měsíců s ohledem na hospodářský rok. Jedná se o pozemky v kat. území 
Rájec u Zábřeha p. č. 238/1, 238/14, 238/15, 238/16, 238/17 dále 211/1, 211/2, 211/3, 211/4, 
211/5, 211/6, 211/7, 211/10, 211/11, 211/12. Jiné připomínky nebyly zastupiteli vzneseny.  
Hlasování o schválení uzavření Pachtovní smlouvy č. 259/3025 s dodatkem podmínky 
šestiměsíční výpovědní lhůty u pozemků v kat. území Rájec u Zábřeha p. č. 238/1, 238/14, 
238/15, 238/16, 238/17 dále 211/1, 211/2, 211/3, 211/4, 211/5, 211/6, 211/7, 211/10, 211/11, 
211/12 (lokalita V Drážkách) určených k výstavbě nových RD s Dubickou zemědělskou a.s., 
se sídlem Dubicko, Družstevní 5, PSČ 789 72 a pověření starosty obce k podpisu smlouvy: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
 
 

 
ad 2024.15.5 Schválení rozpočtu obce Rájec na rok 2025   
Návrh rozpočtu obce Rájec na rok 2025 je zveřejněn na fyzické úřední desce a internetové úřední 
desce od 22. listopadu 2024 dosud. Příjmy jsou ve výši 46 174 489,98 Kč a výdaje ve 
výši 53 509 355,12 Kč. Rozdíl k financování výdajů je pokryt úsporami z minulých let. Starosta 
informoval, že vyvěšený Návrh rozpočtu na rok 2025 je před schvalováním zastupitelstvem 
pozměněn a upraven o 1% půjčku se SFŽP ve výši 50 % což činí 10 870 190,75 Kč. Rozpočet je 
navržen jako schodkový, přičemž příjmy jsou ve výši 46 174 489,98 Kč a výdaje ve výši 
64 379 545,87 Kč. Běžné provozní výdaje činí 11 213 965,14 Kč, kapitálové (investiční) jsou 
v částce 53 165 580,73 Kč. Jedná se o vybavení k traktoru, věcná břemena k vodovodu, stavba 
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kanalizace (vlastní prostředky, 50 % dotace SFŽP, 50 % půjčka SFŽP), fotovoltaika na budovách 
MŠ a OÚ (vlastní prostředky, 50 % dotace SFŽP), nový OÚ, projekt k opravě nové budovy u KD, 
rekonstrukce VO. Rozdíl financování celkem ve výši 18 205 055,89 Kč. Pokryto ve výši 
7 334 865,14 Kč z úspor z minulých let a ve výši 10 870 190,75 Kč z 1% půjčky ze SFŽP na 
kanalizaci. Finančnímu výboru byl rozpočet také předložen. Závaznými ukazateli rozpočtu jsou 
paragrafy rozpočtové skladby. Podrobné rozčlenění rozpočtu na položky bude provedeno 
rozpisem rozpočtu. Připomínky nebyly vzneseny. 
Hlasování o schválení upraveného rozpočtu obce Rájec na rok 2025, v příjmech  
46 174 489,98 Kč, ve výdajích 64 379 545,87 Kč, financování 18 205 055,89 Kč. Závaznými 
ukazateli rozpočtu jsou paragrafy rozpočtové skladby:    

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
 
 
ad 2024.15.6 Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Rájec na období 
let 2026 až 2028  
Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Rájec na období let 2026 až 2028 je rovněž 
zveřejněn na fyzické úřední desce a internetové úřední desce od 22. listopadu 2024 dosud.  
Starosta uvedl, že návrhy rozpočtů na jednotlivé roky jsou naplánované jako vyrovnané, ale 
vzhledem k investicím (např. kanalizace či nová výstavba V Drážkách) může během těchto období 
dojít ke změnám. V prvním pololetí roku 2025 se situace vyhodnotí dle potřeby. Finanční výbor 
návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce také projednal a vyjádřil souhlas. Připomínky nebyly 
vzneseny. 
Hlasování o schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Rájec na období 2026 až 2028: 
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0    
 
 
 
ad 2024.15.7 Schválení rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec na rok 2025  
Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec na rok 2025 je zveřejněn na fyzické a elektronické úřední desce 
Obecního úřadu Rájec od 22. listopadu 2024 dosud. Starosta, informoval, že je naplánovaný jako  
vyrovnaný. Návrh je sestaven na základě čerpání rozpočtu minulých období a je reálný. Náklady 
činí 7 093 000 Kč, výnosy 7 093 000 Kč (z toho dotace zřizovatele, tj. obce Rájec, činí  
1 000 000 Kč). Finanční výbor návrh rozpočtu školy na rok 2025 projednal. Připomínky nebyly 
vzneseny. 
Hlasování o schválení rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec na rok 2025, náklady ve výši 7 093 000 Kč, 
výnosy ve výši 7 093 000 Kč:    

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.8 Schválení střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec na 
období 2026 až 2027 
Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec na léta 2026 až 2027 je rovněž zveřejněn 
na fyzické a elektronické úřední desce Obecního úřadu Rájec od 22. listopadu 2024 dosud. 
Starosta uvedl, že finanční výbor předložený návrh posoudil a vyjádřil souhlas. Připomínky 
nebyly vzneseny. 
Hlasování o schválení střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec na léta 2026 až 2027:
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.9 Dodatek č. 6 ke smlouvě o provozování vodovodu ŠPVS  
Společnost ŠPVS a.s., Šumperk, jako provozovatel vodovodu v Rájci, předložila obci  
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dodatek č. 6 ke Smlouvě o provozování  vodovodu. Dodatkem se upravuje cena provozních 
činností na rok 2025 v celkové výši 80 675 Kč + platná sazba DPH, přičemž obě strany se 
dohodly, že účtováno bude pololetně. Starosta zaznamenal nárůst nákladů za vzorkování ve výši 
29 %. Dotazoval se na tuto skutečnost zástupce Ing. Havlíčka ze ŠPVS co poměrně výrazné 
navýšení způsobilo. Dle platné legislativy je třeba četnější odběr vzorků v průběhu roku. 
Zastupitelé byli se zněním dodatku seznámeni. Připomínky nebyly vzneseny.  
Hlasování o schválení uzavření Dodatku č. 6 ke Smlouvě o provozování vodovodu v Rájci 
na rok 2025 se společností Šumperská provozní vodohospodářská společnost, a.s., se sídlem 
Šumperk, Jílová 2769/6, PSČ 78701 a pověření starosty k podpisu dodatku:   

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.10 Dar od ŠPVS a.s. 
Starosta informoval, že společnost ŠPVS a.s., Šumperk každý rok ze svého zisku rozděluje 
peněžitý dar na podporu škol. I v letošním roce poskytne Obci Rájec dar ve výši 5 000 Kč. 
Postkytnutí daru je účelové a slouží k podpoře činnosti ZŠ a MŠ Rájec. 
Hlasování o přijetí peněžitého daru ve výši 5 000 Kč od ŠPVS a.s., se sídlem Šumperk, 
Jílová 2769/6, PSČ 78 701  
      Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.11 Cena vody pro rok 2025  
Starosta informoval o propočtu nákladů obce, které zahrnují cenu vody předané, nájem, provoz a 
tvorbu fondu obnovy vodovodu. Vypočtená cena vody dle odběru je 89,63 Kč/m³ s DPH, což není 
cenou sociálně únosnou. Proto i nadále bude část nákladů hradit obec ze svého rozpočtu. Cena 
vody pro odběratele u VHZ Šumperk, a.s. je kalkulována v částce 63,56 Kč/m³ s DPH, proto 
starosta navrhl stanovit podobnou výši. Navrhl částku 65 Kč/m³ s DPH, což je cena sociálně 
únosná. Jiný návrh nebyl podán. 
Hlasování o schválení ceny vody v obci Rájec na rok 2025 ve výši 65 Kč/m³ s DPH:  
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.12 EKO Servis Zábřeh s. r. o. Dodatek č. 2025 ke Smlouvě o nákládání 
s komunálním odpadem ze dne 14. prosince 2001 
Na obec byl doručen společností EKO Servis Zábřeh dodatek č. 2025 ke smlouvě o nakládání 
s komunálním odpadem. Přílohou je i ceník. V rámci kalkulace dochází k navýšení poplatku o 
75 Kč. Zastupitelstvo obce se dohodlo, poplatek na rok 2025 navýšit jen o 50 Kč na částku 
650 Kč za osobu a rok. Ing. Marek Papoušek pronesl, že obec Dubicko je v tabulkách o třídění 
odpadů na předních místech. Zjistil informace, které by aplikoval i v naší obci. Navrhl vytvořit 
sběrný dvůr, kam by občané měli možnost v průběhu celého roku odevzdávat velkoobjemový 
odpad, železo, nábytek atd. Tento způsob třídění by byl vidět ve statistikách a zamezil stálému 
navyšování komunálních odpadů. Zastupitelé jeho návrh vzali jako zajímavý. Vznikla diskuze 
kam sběrný dvůr, který by musel být zaplocený umístit. Zastupitelstvo se tímto bude zabývat.  
Jedno z možných opatření je rozdat do všech domácnotí modré nádoby určené k třídění papíru. 
Dosud byla nádoba vydávána jen na požádání občanů. Starosta bude v Občasníku občany 
informovat. Jiný návrh nebyl podán. 
Hlasování o schválení uzavření Dodatku č. 2025 ke Smlouvě o nakládání s komunálním 
odpadem ze dne 14. prosince 2001 se společností EKO Servis Zábřeh, s.r.o. se sídlem 
Zábřeh, Dvorská 14/19, PSČ 789 01 a pověření starosty k podpisu dodatku:  

Pro: 6   Proti: 0  Zdržel se: 0 
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ad 2024.15.13 OZV  o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
s účinností od 1. ledna 2025 
Starosta informoval, že z důvodu zvýšených nákladů na služby v odpadovém hospodářství 
v příštím roce 2025 je třeba upravit obecně závaznou vyhlášku s účinností od  
1. ledna 2025. Bude zvýšen poplatek za komunální odpad a tříděný odpad. Poplatek dle výpočtu 
z nákladů roku 2024 vychází na 675 Kč na občana a rok. Zastupitelé však navrhli částku 650 Kč 
s tím, že část nákladů ponese obec sama. Občany budeme nadále motivovat a informaovat 
k lepšímu třídění odpadů. Do Občasníku, bude vložen harmonogram svozů na rok 2025. 
Hlasování o schválení vydání Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství se sazbou poplatku 650 Kč na občana a rok s účinností  
od 1. ledna 2025: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.14 OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodářství s účinností od 
1. ledna 2025 
OZV musí být upravená o sběr textilu s využitím pro druhotný odpad. Naše obec spolupracuje 
s firmou DIMATEX kde máme zajištěn sběr textilu který firma dále třídí.  
Hlasování o schválení vydání Obecně závazné vyhlášky o stanovení obecního systému 
dopadového hospodářstí s účinností od 1. ledna 2025: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.15 Smlouva o půjčce ze SFŽP ČR pro výstavbu kanalizace 
Obec obdržela podklady ze Státního fondu životního prostředí ČR ke splátkovému kalendáři na 
základě kterého bude uzavřená půjčka ze SFŽP na dobu deseti let ve výši 20 % uznatelných 
nákladů projektu. Celková výše půjčky je 21 740 381,50 Kč. Úroková sazba je 1 % s hodnotou 
1 059 843,59 Kč. Ve spolupráci se zástupcem České spořitelny Ing. Dagmar Vitáskovou obec 
nastavila požadované zálohové platby a inkaso. Zastupitelé další připomínky či dotazy nevznesli. 
Hlasování o schválení uzavření Smlouvy o půjčce ve výši 21 740 381,50 Kč se Státním 
fondem životního prostředí ČR se sídlem Praha, Kaplanova  1931/1, PSČ 148 00 a pověření 
starosty k podpisu: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.16 Dodatek ke smlouvě s Ing Kládou Calábkovou na zajištění podpůrných 
činností v rámci příkazní smlouvy 
Dodatek č. 2 k příkazní smlouvě č. 2022/11 rozšiřuje obsah spolupráce o body 8 a 9 v nichž se 
jedná o zpracování žádosti o dotaci z Olomouckého kraje z programu Fondu na podporu 
výstavby a obnovy vodohospodářské infrastruktury. Dále doplnění činností k zajištění 
investičního dozoru. Dodatkem se navyšuje cena celkem o 70 000 Kč bez DPH v aktuální platné 
výši. Jiné připomínky či návrhy nebyly vzneseny. 
Hlasování o schválení uzavření Dodatku č. 2 k Příkazní smlouvě č. 2022/11 s Ing. Klárou 
Calábkovou se sídlem Dolany, Dolany 573, PSČ 783 16 a pověření starosty k podpisu 
dodatku: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.17 Smlouva Daňové poradenství Tomáš Paclík a.s. 
Obec připravuje spolupráci s firmou Daňové poradenství Tomáš Paclík a.s. v oblasti zajištění 
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DPH. Smlouva se uzavře na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou. Náklady obce budou činit  
7 000 Kč bez DPH. Nebyly vzneseny jiné připomínky ani dotazy. 
Hlasování o schválení uzavření Příkazní smlovy o poradenství s firmou Daňové 
poradenství Tomáš Paclík, a. s. se sídlem Olomouc, Hodolany, Jeremenkova 1211/40b, 
PSČ 779 00 a pověření starosty k podpisu smlouvy. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
ad 2024.15.18 Odměna starostovi 
Ing. Jan Liemer navrhl vyplatit odměnu starostovi obce panu Vladimíru Hrochovi za svědomitou 
a dobře odvedenou práci například dotace a půjčka ke kanalizaci, zhodnochování volných 
finančních prostředků, koupě domu č. p. 136, nákup pozemků V Drážkách a zápis do KN. Ing. 
Jan Liener přednesl částku 23 000 Kč, Bc. Jan Beran 25 000 Kč, Ing. František Žák 24 000 Kč. 
Zastupitelstvo se přiklonilo k zlatému středu.  
Hlasování o schválení odměny starostovi obce Vladimírovi Hrochovi ve výši 24 000 Kč za 
svědomitou a dobře odvedenou práci – dotace a půjčka ke kanalizaci, zhodnocování 
volných finančních prostředků, koupě domu č. p. 136, nákup pozemků V Drážkách a zápis 
do KN a pověření místostarosty k vydání pokynu k platbě: 

Pro: 5   Proti: 0  Zdržel se: 1 
 
 
 
ad 2024.15.19 Různé 
1. CETIN 
Pokračuje sběr souhlasů vlastníků nemovitostí s modernizací sítě CETINU který spočívá 
v zavedení nového optického kabelu. Pro realizaci je třeba 80% souhlasů vlastníků. Některří 
občané se dotazují i u starosty obce. Žádné jiné ohlasy zastupitelé nezaznamenali. 
       Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
 
2. Provoz OÚ Rájec během vánočních dnů 
Provoz Obecního úřadu Rájec je do 20. prosince včetně. Od 23. prosince 2024 dovolená. Mezi 
svátky bude mít obecní úřad otevřeno v pondělí 30. prosince od 8:00 hodin do 12:00 hodin. 
V ostatní dny je uzavřen, zaměstnanci  čerpají řádnou dovolenou. Provoz OÚ Rájec bude započat 
6. ledna 2025.  
       Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
 
3. Tříkrálová sbírka 
Starosta informoval, že přesné datum Tříkrálové sbírky 2025 není znám.  

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
 
4. Obecní ples  
Začínají přípravy spojené s organizací obecního plesu, který se bude konat 18. ledna 2025. 
Zastupitelé budou oslovovat sponzory. Občané obrdží informační a zvací letáčky do schránky. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
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5. Ceník nájem za KD  
Finanční výbor navrhl úpravu ceníku za nájem KD. Ing. Jan Leimer vypracoval nový ceník platný 
od 1. ledna 2025 včetně energií a s přihlédnutím že se obec stala plátcem DPH.  Starosta seznámil 
zastupitele s podmínkami. Nebyly vzneseny žádné přimomínky. 
Hlasování o schválení nového ceníku za nájem kulturního domu platného od 1. ledna 2025: 
       Pro: 6  Proti:0 Zdržel se: 0  
 
 
 
6. Kanalizace 
Starosta informoval, že slavnostní předání stavby kanalizace proběhne 13. ledna 2025. 
       Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
Diskuse: 
- Mgr. Josef Zika upozornil na nebezpečné a nevhodné parkování několika vozů u plynové 
čerpací stanice.  Tyto automobily patří zřejmě panu Dušanu Strašilovi. Ten bude na toto 
zastupitelstvem upozorněn. Starosta se informuje na Správě silnic Olomouckého kraje, zda je 
parkování takto možné. Dá se očekávat, že po zahájení výstavby kanalizace bude problém s 
parkování narůstat.  
 
- Bc. Jan Beran se dotázal, zda by mohl být využit obecní pracovník v zimním období pro 
stavební práce v budově nově plánovaného OÚ. Starosta odpověděl, že s pracovníkem počítá na 
opravy a vyklízení nově pořízené budovy č. p. 136. Zastupitel ještě přednesl návrh, oslovit 
občany o jejich e-mailový kontakt pro případnou komunikaci s obcí a to buď formou dotazníku, 
nebo výzvou v Občasníku. 
 
- Ing. František Žák navrhl doplnit na příští rok vánoční výzdobu stromu a obce. Starosta řekl, 
že se podaří třeba sehnat teď po svátcích se slevou. 
 
V průběhu diskuse byl vznesen dotaz na projekt výstavby nových RD V Drážkách. Starosta 
zastupitelům sdělil informaci, že Ing. Petr Unzeitig neprojektuje a podrobnější informace podá 
projektant v lednu 2025. Starosta zjistí od starostů z okolních obcí kontakt na vhodnou projekční 
náhradu.  

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
 
 
Starosta poděkoval přítomným za účast a veřejné zasedání v 21:30 hodin ukončil. 
 
 
V Rájci dne 9. prosince 2024 
Zapsala: Ivana Bubelová 
 
 
 
 
 
 
 
..........................................................                                  ................................................... 

        ověřovatelé zápisu                              starosta obce 
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